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PROTOKÓŁ NR IV/19 

z IV Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w  dniu   24 stycznia 2019 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z sesji  z dnia  20.12.2018 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania 

uchwał przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji 

finansowej. 

4. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2019 projekt 

nr 3/18 

a) omówienie projektu uchwały 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o przedłożonym 

projekcie uchwały  

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały  

d) dyskusja nad projektem uchwały  

e) głosowanie autopoprawek do projektu uchwały   

f) głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata  2019-2030 – projekt nr  4/18: 

a) omówienie projektu uchwały 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej    

o przedłożonym projekcie uchwały  

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały 

d) dyskusja nad projektem uchwały 

e) głosowanie  autopoprawek do projektu uchwały  

f) głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania 

następstw zdrowotnych używania wyrobów  tytoniowych i wyrobów powiązanych             

w Gminie Kobylanka na rok 2019 – projekt nr 2/19. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  Programu współpracy Gminy Kobylanka z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2019 – projekt nr 3/19. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji                 

z wnioskiem o nadanie nazwy miejscowości  - projekt nr 4/19. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Kobylanka                         

w Stowarzyszeniu Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego z siedzibą w Szczecinie           

– projekt nr 5/19. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Kobylanka – projekt nr 1/19. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie honorowego obywatelstwa Gminy Kobylanka oraz zasad        

i trybu jego nadawania – projekt nr 27/18. 

14. Plany pracy na 2019 rok: 

a) Rady Gminy  

b) Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

d) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Gminy 

e) Komisji ds. Społecznych Rady Gminy  

15. Analiza oświadczeń majątkowych. 

16. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

17. Wolne wnioski i informacje. 
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18. Zamknięcie obrad.           

      

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o chwilę zadumy nad wydarzeniami, które zakłóciły 

zasady praworządności, bezpieczeństwa, szacunek dla innych i swobód obywatelskich. 

Przewodniczący poprosił o powstanie i uczczenie minutą ciszy Pana Prezydenta  Gdańska Pawła 

Adamowicza. 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Z. Drohomirecki o godz. 9.00 otworzył IV sesję Rady Gminy 

Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że zgodnie      z listą obecności aktualnie            

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności zał. Nr 1.  Nieobecna radna 

Urszula Gierałtowska. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Julita Pilecka, sekretarz  p. Jolanta 

Kazberuk, skarbnik p. Bożena Hok, pełnomocnik Wójta p. Robert Bartosik oraz Sołtysi 

/przedstawiciele Rad Sołeckich  i mieszkańcy –  lista obecności zał. nr 2.  

 
Ad. 2 

Wnioski do protokołów z sesji: z dnia  20.12.2018 r. 

Protokół z sesji z dnia 20.12.2018 r. – brak wniosków. 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał 

przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami przedstawiła wójt p. J. Pilecka – 

zał. nr 2: 

„Sprawozdanie z działalności wójta w czasie między sesjami – 24 stycznia 2019 r. 

1. Spotkania indywidualne z mieszkańcami, przedstawicielami organizacji itp.                

w różnych sprawach, rozwiązywanie bieżących problemów, korespondencja, praca 

nad budżetem, sprawy administracyjne. 

2. Udział w spotkaniu Zarządu OSP, rozmowa o współpracy i zadaniach strażaków; 

prośba o poszerzenie tych zadań o pomoc mieszkańcom w usuwaniu gniazd os              

i szerszeni. 

3. Spotkanie wójtów, burmistrzów i prezydentów miast w Starostwie Powiatowym. 

Głównym tematem spotkania był „Plan rozwoju sieci dróg powiatowych”, który został 

przygotowany i przesłany włodarzom w maju 2018 r. Założeniem planu jest 

stopniowe przekazywanie większości dróg powiatowych gminom. Plan jest 

dokumentem do dyskusji dwustronnych i negocjacji.  

4. RIO – spotkanie z Prezesem w sprawie projektu budżetu i przygotowanych 

autopoprawek. 

5. Udział w walnym zebraniu Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego. 

Było to podsumowanie realizacji zadań wyznaczonych na 2018 r. – nasza gmina nie 

wywiązała się ze swoich zobowiązań, ponieważ nie zakończono etapu uzyskania 

pozwolenia na budowę punktu przesiadkowego w Reptowie. Jednak dzięki 

uzgodnieniom z PLK z ubiegłego miesiąca nadrabiamy zaległości i do końca marca 

chcielibyśmy zakończyć ten etap. 

6. Udział w spotkaniu Komisji Antyalkoholowej, kontakt z przewodniczącym Robertem 

Bartosikiem – zaangażowanie w projekty dla młodzieży i seniorów. Pan Bartosik 

złożył do Funduszu Inicjatyw Obywatelskich wniosek o dofinansowanie projektu 

dotyczącego utworzenia i działania Młodzieżowej Rady Gminy. Propozycja, by 
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Komisja ds. Społecznych współpracowała przy tym projekcie i w razie potrzeby 

pomagała p. Bartosikowi.  

7. Spotkanie z dyrektorami szkół – rozmowa na tematy bieżące. 

8. Spotkanie z senatorem Grzegorzem Napieralskim – rozmowa o współpracy i pomocy 

w różnych sprawach ważnych dla gminy. 

9. Spotkanie z Prezesem Wodociągów Zachodniopomorskich – rozmowa o działaniach 

zmierzających do poprawy sytuacji w zakresie opłat za wodę i ścieki. 

10. Spotkanie z Prezydentem Stargardu Rafałem Zającem w sprawie współpracy                

w zakresie utrzymania plaży i terenów nad Miedwiem. 

11. Udział w zebraniach wiejskich – wyborach sołtysów i rad sołeckich. Wszystkim 

sołtysom i radnym sołectw serdecznie gratuluję wyboru i życzę sukcesów i satysfakcji 

z pełnienia funkcji. 

P. Wójt dodatkowo poinformowała - dot. cofnięcia kwoty w wysokości 100 000 zł 

Radny J. Malinowski – czego Gmina nie zrobiła? 

Wójt – dot. punktu przesiadkowego. W 2018 roku nie zostało zrobione, bo była własna 

koncepcja poprzedniego wójta (nie było projektu, pozwolenia). 

Radna Z. Dąbkowska – czy te poprawki będą uwzględniały (tunel technologiczny). 

Wójt – to miało być na inwestycje w przyszłości (media, ale nie wiadomo jakie). Proszono 

poprzedniego wójta o rzędne, które nie zostały dane. 

Radna Z. Dąbkowska – ten kanał technologiczny wychodziłby w przyszłość? 

Wójt – jeśli chodzi o gaz, to o wiele prościej jest gaz od strony Cisewa.  Jeżeli tunel wybuduję to też 

będzie trzeba zapłacić.  

Radna Z. Dąbkowska – będzie budowana droga wspomagana. Tam są tereny, które będą potrzebowały 

duży przesył. 

Wójt – chodzi o to, że nie. 

Radna Z. Dąbkowska – tam jest w części tunel technologiczny tylko aby to rozbudować. Może trzeba 

by było negocjować. 

Przewodniczący RG – to jest teren kolei, to kolej powinna zapewnić infrastrukturę. 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji uchwał. Zostało podjętych uchwał –8, zrealizowanych – 

1, w realizacji – 7 – zał. nr  3. 

Wójt – poinformowała odnośnie działki w Rekowie. Pismo dot. sprzeciwu przekazania nieruchomości. 

Uchwała została podjęta. Działka została przekazana, taka była odpowiedź. 

 

Ad. 4 

Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek w sprawie zmiany porządku obrad jako pkt. 14 – 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy Kobylanka oraz planów pracy jej 

stałych komisji na rok 2019 – projekt nr 6/19. 

Radny J. Malinowski zgłosił, że nie została przekazana informacja dotycząca sytuacji 

finansowej. 

Skarbnik B. Hok - poinformowała, że na rachunku bankowym jest kwota 1 187 000 zł.  

Informacja o sytuacji finansowej zostanie złożona na następnej sesji. 

Powyższy wniosek  dotyczący zmiany porządku obrad został  przegłosowany jednogłośnie : 

za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. 

Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. 

Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania 

zał. nr 4. 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z sesji  z dnia  20.12.2018 r. 
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3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał 

przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

4. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2019 projekt        

nr 3/18 

a) omówienie projektu uchwały 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o przedłożonym 

projekcie uchwały  

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały  

d)dyskusja nad projektem uchwały  

e)głosowanie autopoprawek do projektu uchwały   

f)głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata  2019-2030 – projekt nr  4/18: 

a) omówienie projektu uchwały 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej    

             o przedłożonym projekcie uchwały  

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały 

d) dyskusja nad projektem uchwały 

e) głosowanie  autopoprawek do projektu uchwały  

f) głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania następstw 

zdrowotnych używania wyrobów  tytoniowych i wyrobów powiązanych  w Gminie 

Kobylanka na rok 2019 – projekt nr 2/19. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  Programu współpracy Gminy Kobylanka z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019 – projekt nr 3/19. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji  z wnioskiem 

o nadanie nazwy miejscowości  - projekt nr 4/19. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Kobylanka  w Stowarzyszeniu 

Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego z siedzibą w Szczecinie  – projekt nr 5/19. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Kobylanka – projekt nr 1/19. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie honorowego obywatelstwa Gminy Kobylanka oraz zasad  i trybu 

jego nadawania – projekt nr 27/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Kobylanka oraz planów pracy 

jej stałych komisji na rok 2019 – projekt  nr 6/19. 

15. Analiza oświadczeń majątkowych. 

16. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad.           

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował: 

1. Wpłynęło pismo z RIO w Szczecinie dotyczące zawyżenia dochodów i zaniżenia wydatków 

projektowanych na 2019. 

2. Zostało wysłane pismo do prokuratury Rejonowej w Stargardzie dotyczące przedstawienia  na 

jakim etapie są  rozpatrywane sprawy: Nr 1 DS. 635.2017 i Nr sygn.. akt PR 2 Ds. 323.2018. 

3. Wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu – analiza oświadczenia 

majątkowego skarbnik gminy. 

4. Wpłynęły odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych: Z. Drohomireckiego,                

J. Malinowskiego, D. Orzoł,  I. Siwca, R. Statecznego. 

5. Przewodniczący podziękował za organizację uroczystej Mszy św. w Kobylance. 

6. Przewodniczący złożył podziękowania i życzył dalszych sukcesów w pracy rady sołeckiej. 
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Ad.  5 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Z. Dąbkowska –  

1. Co z dalszą budową chodnika w Reptowie od posesji 52 w stronę Cisewa. Była jego budowa 

zapewniona w obietnicach wyborczych i WPF. 

2. Ciąg pieszo – rowerowy do Kobylanki  było priorytetem – w obietnicach wyborczych i 

podczas zebrania z mieszkańcami. Brak tej inwestycji w budżecie na 2019 r. i w WPF – 

gminy na lata 2019-30. 

3. Dlaczego odsunięto budowę drogi Reptowo-Morzyczyn do realizacji 2022-2023 do 2023-

2024 (w WPF gminy)  obietnica wyborcza. 

4. Dlaczego z 8 wniosków składanych do budżetu gminy na 2019 nie ujęto do realizacji żadnego. 

5. Sprawa reklamy-afiszu, który znajduje się na płocie /ogrodzenie przy świetlicy wiejskiej. 

6. Kiedy będzie naprawiona droga na stacji – Zatorze Reptowo – jest fatalne, brak gazu. 

Mieszkańcy zdziwili się, że p. Wójt nie wie która to jest droga. 

Wójt – poinformowała, że powiedziała, że nie zna stanu drogi – a teraz wiem jaki jest stan 

drogi. 

7. Czy można ograniczyć przejazd pojazdów przez Reptowo w kierunku Niedźwiedzia i Cisewa 

ze względu  na domy i brak chodników i  fatalny stan drogi (niebezpieczeństwo mieszkańców 

i domów). 

8. Co z budową kanału technicznego pod torami w Reptowie – Zatorze. Odcięci – brak dalszego 

rozwoju urbanistycznego. 

Wójt poinformowała, że brak tunelu nie powoduje blokady inwestycji. 

9. Co z zajęciami dla dzieci z CKiR w świetlicy w Reptowie (brak zajęć od czerwca 2018 r.). 

10. Dlaczego przesunięto realizację budowy punktów oświetleniowych o kilka lat. W budżecie na 

2019 nie zaplanowano dla mieszkańców Reptowa. 

Radna I. Rybarczyk – za ile została sprzedana działka w Rekowie? 

Radny K. Kleinowski – kiedy będzie przedstawiony plan rozwoju gminy, nowe inwestycje. Czy jest 

taki plan? 

Radna A. Ordon –  

1. Na BIP jest informacja – komputery na 15 000 zł dla kogo i w jakim celu zakupiono? 

2. Jaka jest podstawa prawna, która mówi o środkach niewygasających.  

Radna D. Orzoł – zgłosiła zapotrzebowanie na mapy z nazwami ulic – dot. sołectwa Morzyczyn-

Zieleniewo. 

Wójt poinformowała, że jest to wniosek a nie interpelacja. 

Radny J. Malinowski – na co wydaliśmy w 2018 r. proszę o wykaz wydatków. Dot. SP Kobylanka 

oraz wykaz wydatków i zakupów inwestycyjnych na 2019 r. z podziałem na klasyfikację. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2019 projekt nr 3/18 

a) omówienie projektu uchwały-zał. nr 5. 

Wójt poinformowała, że projekt, który nam zostawiono jest projektem fikcyjnym (brak na inwestycje, 

wynagrodzenia). Była moja wizyta w RIO, gdzie otrzymałam informację, że powinniśmy  urealnić 

(dochody i wydatki). Byliśmy w RIO z pismem z wyliczeniami kwot, gdzie zawyżano i zaniżano. Na 

pismo otrzymaliśmy odpowiedź, którą p. Wójt  odczytała – zał. 6. 

Wójt poinformowała, że była przygotowana autopoprawka do 10.01.2019 r. Czekałam na opinię. 

Uchwała budżetowa to jest najważniejsza rzecz na dany rok. To co nie jest w projekcie to nie znaczy, 

że tego nie będzie. Np. drogi Cisewo. Była informacja, że nie będzie tej drogi bo brak środków. Teraz 

sytuacja się zmieniła ze względu na Rekowo, pojawiają się oszczędności na inwestycji w Rekowie. 

Będą oszczędności przekazane na drogę  w Cisewie. Jeżeli będzie dofinansowanie to ta droga będzie 

budowana. Ja będę chciała zrobić to co nie jest zaplanowane a nie planować i nie będzie wykonane. Są 

rozpoczęte inwestycje za które musimy w 2019 i 2020 (w części roku) płacić. Rok 2019 i część roku 

2020 aby był poświęcony na przygotowania aby startować w konkursach. Będziemy się starali, aby 

zrobić jak najwięcej. Projekt ten nie jest wykonalny. 
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Skarbnik poinformowała, że projekt budżetu z 22.11.2019 r. nie może być przyjęty. Są umowy 

podpisane, które musimy zapłacić. Pani Wójt miała obowiązek wprowadzić autopoprawki. Zasada 

budżetu jest  jednoroczności. To co przekracza rok budżetowy to powinno być w WPF. Projekt, który 

został przedłożony zakładał dużo niższe wydatki. Musi być autopoprawka, która uwzględni te zmiany. 

Budżet ma charakter jednoroczny. Jeżeli czegoś nie zrobimy (jednorazowe) one wygasają. W WPF 

powinniśmy rozpisać, jeżeli są zmiany to trzeba korygować. Dochody zawyżone ok. 1 200 000 zł. to 

spowodowały, że jest ustalona nadwyżka, aby spłacić długi. Kwota ok. 2 566 000 zł – nadwyżka 

ustalona równa co spłata długu. Jest problem, inwestycje trwają, płacić trzeba. Mamy fikcyjny budżet. 

Mamy budżet nadwyżkowy – fikcyjny. Do rady złożyłam  autopoprawkę – zał. nr 7, która  jest oparta 

na ewidencji księgowej roku 2018. Jeżeli będą wykonane wyższe dochody to Rada uchwala. Ta 

kompetencja jest tylko Rady Gminy. Dochody zaplanowane ze sprzedaży nieruchomości ok. 900 000 

zł. - nie ma nic do sprzedania. Jest to zawyżone, w autopoprawce zostało urealnione. Nadwyżka 

operacyjna jest to różnica  pomiędzy wydatkami  a dochodami, to co zostaje w nadmiarze to jest 

nadwyżka operacyjna. Z tej nadwyżki operacyjnej spłacamy nasze zobowiązania. Jeżeli mamy 

3 000 000 zł a dług 2 600 000 zł to ile pozostaje? Garstka. A inwestycje są. To są środki 

mieszkańców, publiczne. Dlatego są złożone autopoprawki. Skarbnik poinformowała, że chciałaby 

przedstawić prezentację budżetu po autopoprawkach. Skarbnik nadmieniła o sesji z października – 

wójt mówi p. Przysiwek – „obligacje to nie jest dług to jest debet, który nie będzie nigdy 

wykorzystany.” 

Obligacje to jest dług. Do końca października 2 600 000 zł. 

Skarbnik przedstawiła budżet gminy Kobylanka na 2019 rok w formie prezentacji – zał. nr 8: 

Projekt Budżetu na 2019 r.: 

- Dochody – 30 690 043 zł 

- Wydatki – 36 667 222 zł 

- Deficyt – 5 977 179 zł 

Przychody i rozchody:  

- spłata długu – 2 566 480 zł, deficyt – 5 977 179, wolne środki – 700 000 zł, emisja obligacji 

7 832 660 zł 

Główne źródła dochodów: /dane w tys. zł/  

- 30 690,  w tym 8 390 – podatki lokalne, 7 996 PIT,CIT, 5 604-subwencja, 4 687- dotacje, 1 134 – 

opłaty lokalne, 407 - pozostałe dochody, 2 472 – dochody majątkowe. 

Przeznaczenie dochodów bieżących:  

- dochody bieżące – 28 218 207 zł, wydatki bieżące – 25 132 494 zł, nadwyżka operacyjna – 

3 085 712 zł. 

Przeznaczenie dochodów bieżących:  

- subwencja – 4 554 675 zł, oświata – 8 227 882 zł. Dofinansowanie oświata – 3 673 207 zł. 

Przeznaczenie dochodów bieżących:  

- dotacje – 4 655 421 zł, Pomoc Społeczna i Rodzina – 5 474 332 zł. Dofinansowanie Pomoc 

Społeczna i Rodzina – 818 911 zł. 

Przeznaczenie dochodów majątkowych: 

- dochody majątkowe – 2 471 836 zł, wydatki majątkowe – 11 534 728 zł, Dopłata do sfinansowania 

inwestycji – 9 062 892 zł. 

Wydatki bieżące: – 25 132 494 zł, w tym: 

- Edukacja – 8227 882 zł, Pomoc Społeczna i Rodzina – 5 443 632 zł, Administracja – 3 773 623 zł, 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 2 752 637 zł, Drogi – 1 403 308 zł, Świetlice, Ośrodki 

Kultury, Biblioteki – 1 001 362 zł, Odsetki (obsługa długu) – 740 280 zł,  Bezpieczeństwo – 425 134 

zł, Fundusz Sołecki – 282 352 zł, Gospodarka gruntami i nieruchomościami – 265 578 zł, Sport – 

217 820 zł, Plany zagospodarowania, geodezja – 195 650 zł,  Turystka – 125 000 zł, GPPiRPA – 

101 000 zł. 

Edukacja – 8 227 882 zł, w tym: 

- Szkoły gminne – 5 740 280 zł, przedszkola – 1 130 000 zł, Gimnazjum – 435 379 zł, Dowozy – 507 

296 zł. 

Rodzina – 4 277 841 zł, w tym: 
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- Pomoc społeczna – 1 196 491 zł, Rodzina – 4 277 841 zł, Program 500+ - 2 791 000 zł, Świadczenia 

rodzinne, alimentacyjne – 1 224 000zł, Wspieranie rodziny, karta dużej rodziny ubezpieczenie 

zdrowotne – 232 141 zł. 

Pomoc społeczna – 1 196 491 zł, w tym: 

- Dożywianie – 50 000 zł, Utrzymanie GOPS – 369 970 zł, Utrzymanie mieszkańców w DPS – 

230 000 zł,  Zasiłki – 407 399 zł, Pozostałe; dodatki mieszkaniowe, prace społecznie użyteczne, 

składki zdrowotne- 77 922 zł, Usługi opiekuńcze – 61 200 zł. 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 2 945 727 zł, w tym: 

-  Gospodarka ściekowa i ochrona wód – 133 700 zł, Gospodarka odpadami – 1 110 611 zł, Ochrona 

środowiska – 145 000 zł, Utrzymanie mienia komunalnego, czystości i ochrony zwierząt – 1 171 140 

zł, Oświetlenie – 385 276 zł. 

Wydatki majątkowe – 11 534 728, w tym: 

- Wydatki majątkowe – 11 534 728 zł (31%), Wydatki bieżące – 25 132 495 zł (69%). 

Wydatki majątkowe – 11 534 728 zł (31%), w tym 

- Drogi – 3 648 083 zł, Zagospodarowanie Campingu w Zieleniewie – 387 500 zł, Mieszkania socjalne 

w Reptowie – 230 000 zł, Samochód dla OSP i Straży Gminnej – 230 000 zł,  Oświata-Szkoły – 

3 080 000 zł, Wodociąg-Gajęcki Ług – 228 000 zł, Węzeł cieplny - świetlica w Bielkowie 150 000 zł, 

Rewitalizacja Rekowo – 3 581 145 zł. 

Wydatki majątkowe z dofinansowaniem z Unii Europejskiej – 4 005 570 zł, w tym: 

- 1 633 743 zł (41%), 2 371 836 zł (59%). 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o przedłożonym projekcie uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr CDLXXIX.939.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 grudnia 2018 r. w sprawie wydania opinii o 

projekcie uchwały budżetowej gminy Kobylanka na 2019 rok  - RIO pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały budżetowej gminy Kobylanka na 2019 rok, z uwagami i zastrzeżeniami ujętymi w 

uzasadnieniu do uchwały-zał. nr 9. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały  

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. A. Ordon – komisja projekt 

budżetu wraz z autopoprawką i wnioskami zaopiniowała pozytywnie ( wnioski KRGiF - w 

sprawie ujęcia wydatków funduszu sołeckiego na dotychczasowych zasadach  i w projekcie uchwały 

Rady Gminy i autopoprawce w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na 2019 w § 9 pkt. 1  

kwotę 1 000 000 zł zamienia się na  kwotę 500 000 zł. 

Przewodnicząca KRGiF p. A. Ordon – poinformowała, że to my czekaliśmy  do 10.01.2019 r. 

miała być  autopoprawka. Proszę nie używać, że jest fikcja.  

Wójt – jeśli chodzi o procedowanie zasady są określone ściśle w uchwale z 2010 r.  Nie mam 

pretensji. Jest taki element aby uzyskać opinie, wnioski. Myślę, że w kolejnych latach 

będziemy robić zgodnie z uchwałą z 2010 r. Jeżeli chodzi o słowo fikcja, jest to fikcja bo coś 

jest co nie istnieje. 

Radna A. Ordon – nie zachowane zostały terminy, tak jest. Co do fikcji proszę, aby nie 

używać. 

Radny K. Kleinowski – dochody z CIT z lasów, pewna część gruntów co lasy posiadają. Czy 

nie zmienia się stawka podatkowa? 

Skarbnik –  od tego roku zmieniła się ustawa dot. opodatkowania sieci jeżeli to biegnie nad 

lasem, czy gruntem rolnym to będzie opłata taka jak dotyczy podatku leśnego i podatku od 

gruntów. Dot. też nie tylko sieci a także siłowni wiatrowych. Gminy dostały nakaz jaka to jest 

kwota (to będą stawki niższe). Nie będzie to od działalności. 

Radny I. Siwiec – p. Wójt mówiła - wnioski nie napływały. Nie zostały ujęte. Ta przerwa – 

2019 – 80 000 zł, przerwa, 2023 – są planowane środki – dotyczy szkoły w Kunowie. Jeżeli   

w WPF nie ma środków. Pan Krzysztof chce plan, dla mnie plan to jest WPF. Jest wstyd np. 

brak kosza dla dzieci. 
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Wójt – wnioski jako sołectwo – do 30.09.2018 r., były wnioski powinny być ujęte w 

projekcie poprzedniego skarbnika. Jeżeli chodzi o drobiazgi 10 000 zł – 12 000 zł będziemy  

starali się wydatkować na bieżąco. Te drobne kwoty będą realizowane. 

Radny I. Siwiec – np. boisko w Kunowie – dlaczego zostało wyrzucone całkowicie? 

Skarbnik – w załączniku było wiele przedsięwzięć jednorocznych. Ustawa mówi, że w WPF 

są inwestycje wieloletnie. 

Radny I. Siwiec – boisko było na dwa lata. 

Skarbnik – dwuletnie przesunięte, to jest szkoła ok. 11 000 000 zł. Dokonały się stąd 

przesunięcia. Planowana 24 000 000 zł na inwestycje. Jeżeli budujemy szkołę to muszą być 

przesunięcia. 

Radny I. Siwiec – boję się tego, że radni nie zagłosują na szkołę. 

Radna I. Rybarczyk – to jest priorytet. 

Wójt – 2020 r. – też nie mamy inwestycji nowych, tam są głównie inwestycje kanalizacyjne. 

Radna I. Rybarczyk – jak jesteśmy radą, to że szkoła w Kobylance się rozbudowuje to tylko 

na potrzeby Kobylanki. Ta dyskusja przed nami stoi, żeby budować nową szkołę. 

Radna Cz. Grabowska – droga Cisewo – Zieleniewo. Wspomniałam, że jest pisemne 

porozumienie a nas p. wójt poinformowała na komisji budżetowej, że nie ma takiego 

porozumienia.  Sprawdziłam  w inwestycjach w gminie, że jest takie porozumienie (ważne do 

końca grudnia). Zadzwoniłam i ustaliłam, że lasy jeżeli będą miały środki to mogą tę drogę 

zrobić. Porozumienie pisemne jest w gminie. 

Wójt – nic mi nie wiadomo o porozumieniu. Wiedziałam o ustaleniach pomiędzy Gminą i 

lasami. Będę chciała, jak dofinansowanie dostaniemy tę drogę zrobić. Co jest bardziej 

odpowiedzialne, aby drogi nie robić , czy się zadłużyć. Proszę nie używać słów 

niegospodarność. 

Radna Cz. Grabowska –byłoby lepiej, aby tę drogę zrobić. 

Radna Z. Dąbkowska – jeżeli to są drobne inwestycje to można to wprowadzić dot. chodnika. 

A to też zostało wywalone. To była obietnica droga – ciąg pieszo-rowerowy. 

Wójt – to biegnie z Kobylanki do Reptowa, to jest przy drodze powiatowej. Będę zabiegać w 

powiecie i będę partycypować w kosztach. Będę uzgadniać z powiatem. 

Radna I. Rybarczyk – on został wprowadzony w roku wyborczym przez Wójta. To nie może 

być, bo to jest w ciągu drogi powiatowej. 

Radny D. Dąbkowski – dotyczy działu 600, rozdział 60014- co to jest? 

Skarbnik – dział 600 rozdział 60014 to jest za zajęcie pasa drogowego /powiat/.  Dział 600 

rozdział 60013 powinno być „Drogi publiczne wojewódzkie”. 

Radny R. Stateczny przedstawił pismo ZZDW w Koszalinie dotyczące remontu drogi 

wojewódzkiej  na odcinku Bielkowo-Kobylanka, budowy ciągu pieszo – rowerowego i 

wykonania oświetlenia, które zostało odczytane przez p. wójt. 

Radny K. Kleinowski – to należy to wprowadzić na lata następne. 

Wójt – to nie może być jako nasza inwestycja. My jako gmina możemy partycypować.  Ale to 

jest inwestycja Zarządu Dróg Wojewódzkich a nie gminy. Kobylanka – Reptowo i Kobylanka 

– Bielkowo  jest najważniejsze, aby powstały ciągi pieszo-rowerowe. W rozmowie 

telefonicznej było optymistycznie a później przyszło pismo i odpowiedź, że Zarząd nie ma 

środków. Podejmę inicjatywę w tym temacie. Jak uzyskam efekty poinformuję. 

Radny R. Stateczny – dot. rewitalizacji  (wykonanie środków) jak zostanie spożytkowane i 

czy pismo zostało wysłane? 

Wójt – pismo zostało wysłane. Akt  został podpisany 4.01 a kilka dni później wysłane zostało 

pismo. 

Radny K. Kleinowski – dot. Bielkowa ciągu pieszo – rowerowego. Był projekt (Chojna) już 

ma. Trzeba załatwić (na jakie lata to planują). Trzeba ustalić czy jest projekt, plan. 

Wójt – będę zabiegać o tę sprawę. 
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Przewodniczący Rady Gminy – dot. przekazania wozu dla OSP Niedźwiedź, bardzo duża 

niegospodarność. Rozmawiałem z p. Zagrodzkim,  za 40 000 zł – 50 000 zł byśmy mieli jako 

OSP Niedźwiedź wóz. Zakupienie wozu to jest koszt ok. 600 000 zł. Drugą 

niegospodarnością jest podjazd do remizy. Został przygotowany teren, zakup kostki a to 

niedokończone. 

Wójt – proszę ostrożnie używać niegospodarność. Jest kostka to kiedyś zrobimy. Byłam na 

spotkaniu straży pożarnej to powiedzieli, że takich środków nigdy nie mieli: 160 000 zł, 

30 000 zł  ekwiwalent i wkład własny. Kwota 120 000 zł została podzielona przez strażaków 

na jednostki, 40 000 zł pozostawili w zapasie, 150 000 zł zaplanowano na samochód  dla OSP 

Bielkowo, który kosztuje 1 000 000 zł. Aby zakupić samochód musi być kwota 

zabezpieczona w budżecie. Jeżeli chcemy zakupić to musimy znaleźć źródło finansowania. 

Radny J. Malinowski – jaki wkład musi być? 

Wójt – 15% od kwoty 1 000 000 zł. 

Radna I. Rybarczyk -  już jest tyle pojazdów. Gmina Kobylanka jest pomiędzy Stargardem a 

Szczecinem (Os. Słoneczne). Głownie jeździmy do wypadków a nie do pożarów.  

Wójt – straże w Gminie są potrzebne. 

Radna A. Ordon – aby autopoprawka do budżetu uregulowała rozliczenie funduszu 

sołeckiego na dotychczasowych zasadach i z § 9 pkt. 1  kwotę 500 000 zł zastąpić kwotą 0 zł. 

i wykreślić § 10 z autopoprawki. 

Skarbnik – zapis związany jest z konstrukcją budżetu. Założono nadwyżkę to jaką logiką, aby 

był zapis, że upoważnia się Wójta. Natomiast projekt budżetu wraz z autopoprawką zakłada 

deficyt. Nie możemy tak zrobić. Były rozmowy dot. przejściowego deficytu. Na to wszystko 

musi wyrazić zgodę Rada Gminy. Było w projekcie, może być zgodne z ustawą bez 

upoważnienia tego nie  mogę zrobić. W tym roku deficyt przejściowy muszę  spłacić. 

Komisja zaproponowała zmniejszenie do kwoty 500 000 zł. jeżeli to będzie za mało to 

będziemy wnioskować o sesję nadzwyczajną i zwiększymy. 

Radny J. Malinowski – to ja zaplanowałem kwotę 500 000 zł. 

Skarbnik – nie widzę problemu. 

Wójt – co będzie, jak będzie  płatność - nie zapłacimy faktury w terminie. To jest 

zabezpieczenie na wszelki wypadek. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

Radna A. Ordon – skłaniam się, aby pozostawić § 10 i w § 9 kwotę 500 000 zł. 

Wójt – poinformowała, że 18.01 pismo wyszło, akt podpisany został 14.01.2019 r. 

Wniosek radnej A. Ordon – aby, był fundusz sołecki ujęty jak wcześniej – w sprawie 

rozliczenia funduszu sołeckiego  na dotychczasowych zasadach. 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany jednogłośnie : za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. 

Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, 

A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, 

wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 10. Wniosek przeszedł. 

Wniosek radnej A. Ordon – o wykreślenie z autopoprawki nr 1 w § 9 pkt. 1 kwotę 1 000 000 

zł na kwotę 500 000 zł. 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 11. Wniosek przeszedł. 
d) dyskusja nad projektem uchwały  

Radna D. Orzoł – projekt budżetu wraz z autopoprawką zaopiniowały Klub Radnych „Porozumienie 

Dla Kobylanki” i Klub Radnych „Twoja Gmina”. Kluby wypracowały wnioski: 
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I wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 40 000 zł  w dziale 600, rozdział 60017 – drogi 

wewnętrzne (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

II wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 20 000 zł  w dziale 720, rozdział 72095 – 

pozostała działalność (w kolumnie 8 załącznika  nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

III wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 150 000 zł  w dziale 750, rozdział 75023 – 

Urzędy Gminy (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

IV wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90001 – 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki 

bieżące jednostek budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

V wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90002 – 

Gospodarka odpadami (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

VI wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90004 – 

utrzymanie zieleni w miastach i gminach (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki 

bieżące jednostek budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

VII wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 340 000 zł  w dziale 900, rozdział 90095 – 

pozostała działalność (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

VIII wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale  921, rozdział  92116 – 

Biblioteki (w kolumnie 9 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek budżetowych, 

dotacje na  zadania bieżące). 

Łączna kwota – 750 000 zł. 

Radna I. Rybarczyk – z jakiego zadania to zmniejszono? 

Radna D. Orzoł – zmniejszenia: 
- w dziale 600, rozdział 60017 – drogi wewnętrzne kwota 40 000 zł. 

- w dziale 720, rozdział 72095 – pozostała działalność kwota  20 000 zł.  

- w dziale 750, rozdział 75023 – Urzędy Gminy kwota 150 000 zł. 

- w dziale 900, rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód kwota 50 000 zł. 

- w dziale 900, rozdział 90002 – Gospodarka odpadami  kwota 50 000 zł. 

- w dziale 900, rozdział 90004 – utrzymanie zieleni w miastach i gminach kwota 50 000 zł. 

- w dziale 900, rozdział 90095 – pozostała działalność kwota 340 000 zł.   

- w dziale  921, rozdział  92116 – Biblioteki kwota 50 000 zł.  

Łączna kwota – 750 000 zł. 

Zwiększenia: 

- o kwotę 420 000 zł  w dziale 600, rozdział 60016 drogi publiczne gminne , zał. nr 2 do autopoprawki 

w kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 420 000 zł i w kolumnie  15 – inwestycje i zakupy 

inwestycyjne do kwoty 420 000 zł celem budowy odcinka drogi  Zieleniewo-Cisewo w kwocie 

350 000 zł , budowa chodnika w Bielkowie – 20 000 zł , budowa chodnika w Reptowie – 50 000 zł. 

- o kwotę 80 000 zł  w dziale 600, rozdział 60017 - – drogi wewnętrzne , zał. nr 2 do autopoprawki w 

kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 80 000 zł i w kolumnie 15 – inwestycje i zakupy 

inwestycyjne do kwoty 80 000 zł celem zapewnienia budowy zjazdu do  remizy w Niedźwiedziu. 

- o kwotę 250 000 zł  w dziale 921, rozdział 92109 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby , zał.  nr 

2 do autopoprawki, w kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 400 000 zł i w kolumnie 15 – 

inwestycje i zakupy  inwestycyjne do kwoty 400 000 zł w celem zapewnienia realizacji zadania pn. 

„Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Jęczydole o dwa moduły” – 50 000 zł, zwiększenie limitu na 

zadanie pn. „Przebudowa węzła cieplnego   wraz z modernizacją pomieszczeń świetlicy wiejskiej w 

świetlicy w Bielkowie” – 200 000 zł do kwoty 350 000 zł.  

Skarbnik – wykaz – planowane wydatki na 2019 r.  (str. 7) autopoprawki do budżetu – inwestycje są 

dopisane w zasadzie. Wydatki bieżące i majątkowe ulegną zmianie. 

Wójt – rozumie, że znalezione środki są z dróg wewnętrznych (utrzymanie) – zdjęto. 

Zmniejszenie o 20 000 zł  - to nie możemy ruszyć, to musi być 60 000 zł. 
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Radna D. Orzoł – będziemy myśleć jak zabraknie. 

Wójt – podstawowym zadaniem jest wydatek bieżący. Internet - nie może być tak, że nie ma 

gwarancji. Na Internet musi być zaplanowane. Jest umowa podpisana, takie środki muszą być. 

Wójt przedstawiła informacje dotyczące Internetu, była przeprowadzona kontrola, gdzie były 

wytyczne. Były odpierane zarzuty.  Na początku kadencji otrzymałam pismo, że jest do zapłaty za 

Internet  ok. 160 000 zł. Ciągnięcie sprawy było by nie zasadne. Było to koniecznością, aby nie iść w 

dodatkowe koszty. 

Radny J. Malinowski – czy nie mogliśmy poczekać. Dlaczego firma nie zgłosiła do sądu. Może trzeba 

było poczekać. 

Wójt – ta firma upadła. W 2012 r. bym walczyła. Udało się do 2014 r. – 2015 r. udało się wywalczyć, 

że inwestycja zeszła z kosztów. 

Radny J. Malinowski – czy dostaliśmy informację od firmy? 

Wójt – otrzymaliśmy decyzje administracyjną. 

Radna A. Ordon – nie skorzystaliśmy z tej drogi i nie odwołaliśmy się. 

Wójt – nie było już co dyskutować. Generowało by tylko koszty. 

Radna I. Rybarczyk – jeżeli są koszty to składam wniosek o zmniejszenie w dziel 750 rozdziale 75022 

o kwotę 80 000 zł. Te środki pozostawimy do dyspozycji na Internet. 

Wójt – zmniejszenie o 150 000 zł. To jest obliczone na podstawie wydatków na bazie  roku 

poprzedniego (co nie płacić? Za prąd, śmieci itp.). 

Zmniejszenie o kwotę 50 000 zł – czyszczenie rowów, zmniejszenie  o kwotę 50 000 zł – wywóz 

odpadów . 

Przetarg jest rozstrzygnięty na 2 lata na kwotę ok. 2 200 000 zł, na rok ok. 1 000 000 zł.  

Radna D. Orzoł – znajdą się dochody to się zwiększy. 

Radna I. Rybarczyk – jakie przesunięcia zrobiliście jak nie będzie środków. Nie można tak planować. 

Jeżeli się zdarzy niespodziewana rzecz. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

Skarbnik – Rada ma prawo zmienić źródła finansowania, ale  nie można uchwalać tylko na pół roku. 

Na pół roku nie, tylko trzeba budżet uchwalić na cały rok. Podstawowym źródłem  jest podatek od 

nieruchomości. Tak będziemy czekać do końca roku. Dlaczego wczoraj nie porozmawialiśmy, nie 

omówiliśmy. Wczoraj nie było takiej informacji. Nie kierujecie się dobrem mieszkańców. Na pół roku 

nie może być uchwalony budżet. Jak Pani Wójt będzie miała środki to wprowadzi. Zmniejszenia na 

drogach (remontach), przecież są dziury. A jest propozycja zmniejszenia. Czy dot. komunalki, czy 

innych zadań. Jak w połowie roku nie znajdziemy dodatkowych środków. Wpływy są w ostatnim 

kwartale. Nie będzie mogła Pani rozpocząć inwestycji.  To nie jest współpraca. 

Wójt – chcecie znaleźć źródło w wydatkach bieżących. 340 000 zł zmniejszenie – jest plan, aby CKiR 

nie zajmował się  plażą, a propozycja Państwa jest, aby plaża była w CKiR. Zmniejszenie 50 000 zł to 

dot., aby nie było gazety, a za to będzie podjazd do remizy. 

Radna Cz. Grabowska – to 50 000 zł dla podjazdu - to chyba inwestycja ważniejsza jest np. chodnik, 

czy podjazdy, niż gazetka w tej kwocie. 

Radny K. Kleinowski – był okres, że gazetki też nie było. 

Została ogłoszona przerwa 30 min. 

Wójt – zdaję sobie spraw, że wnioski przegłosujecie. To jest nie odpowiedzialne. Na komisji było 

pytanie było wytłumaczenie. Wnioski te dzisiejsze przeczy wszystkim co było wczoraj. 

Gazeta jest – jest Internet, ale niektórzy czekają na gazetę a nie na Internet. Państwo pozbawiacie 

gazety. Pozbawiacie kosztem wydatków bieżących. Proszę się zastanowić co w tym momencie 

robicie. 

Radna Z. Gołembowski – była informacja, że nie będzie żadnych inwestycji, tylko woda na Kałęgę.  

Tylko długi będzie pani spłacać.  

Wójt – tak powiedziałam. Jedyną możliwością jest zdjęcie z zaplanowanych inwestycji a nie z 

działalności bieżącej.  Nie chcę zaciągać długu. Wydatki były przedyskutowane. Co się stało od dnia 

wczorajszego. 

Radna Cz. Grabowska – my zabieramy gazetę, pozbawiamy czytania. Czy pani się martwi, że ktoś 

chodzi po płocie, błocie, że dzieci nie mają jak przejść  do przystanków autobusowych. Miesiąc temu 

nie było trudnej sytuacji finansowej w gminie w sprawie podwyżki p. wójt. Czy nie lepiej przeznaczyć 

środki na inwestycje.  Nie było podliczenia wynagrodzenia p. wójt a nas Pani podliczyła dot. radnych. 
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Radna D. Orzoł – wnosząc te wnioski do autopoprawki do budżetu  to wnoszą kluby radnych. Jako 

radni chcemy budżet, aby był uchwalony. Przedstawione inwestycje to ma być lepszy byt. Te dochody 

przerzucimy – to są wnioski, które służą mieszkańcom. 

Wójt – tak się nie robi. Było tłumaczenie, że z inwestycji. W tym momencie nie mamy tych środków.  

Będę planować jak pozyskam środki to radni zadecydują co trzeba będzie robić. 

Radni przystąpili do przegłosowania zgłoszonych wniosków. 

Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 40 000 zł  w dziale 600, rozdział 60017 – drogi 

wewnętrzne (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań). 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 12. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 20 000 zł  w dziale 720, rozdział 72095 – 

pozostała działalność (w kolumnie 8 załącznika  nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 13. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 150 000 zł  w dziale 750, rozdział 75023 – 

Urzędy Gminy (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 14. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90001 – 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki 

bieżące jednostek budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 15. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90002 – 

Gospodarka odpadami (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 16. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale 900, rozdział 90004 – 

utrzymanie zieleni w miastach i gminach (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki 

bieżące jednostek budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  
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/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 17. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 340 000 zł  w dziale 900, rozdział 90095 – 

pozostała działalność (w kolumnie 8 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek 

budżetowych, związane z realizacją ich statutowych zadań) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 18. Wniosek przeszedł. 
Wniosek - o zmniejszenie limitu wydatków o kwotę 50 000 zł  w dziale  921, rozdział  92116 – 

Biblioteki (w kolumnie 9 załącznika nr 2 do autopoprawki tj. wydatki bieżące jednostek budżetowych, 

dotacje na  zadania bieżące) 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 19. Wniosek przeszedł. 

Wniosek radnej I. Rybarczyk dotyczący zmniejszenia wydatku dział 750 rozdział 75022 o 

kwotę 80 000 zł - Rada Gminy. 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-2 radnych    /radna I. 

Rybarczyk, radny A. Stechnij/, przeciw-11 radnych  / Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/,  wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 20. 

Wniosek nie przeszedł. 
Zwiększenia – wnioski zgłoszone przez kluby radnych: 

Wniosek  - zwiększenie o kwotę 250 000 zł  w dziale 921, rozdział 92109 - Domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby , zał.  nr 2 do autopoprawki, w kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 400 000 

zł i w kolumnie 15 – inwestycje i zakupy  inwestycyjne do kwoty 400 000 zł w celem zapewnienia 

realizacji zadania pn. „Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Jęczydole o dwa moduły” – 50 000 zł, 

zwiększenie limitu na zadanie pn. „Przebudowa węzła cieplnego   wraz z modernizacją pomieszczeń 

świetlicy wiejskiej w świetlicy w Bielkowie” – 200 000 zł do kwoty 350 000 zł.  

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 21. Wniosek przeszedł. 
Wniosek – zwiększenie  o kwotę 80 000 zł  w dziale 600, rozdział 60017 - drogi wewnętrzne , zał. nr 2 

do autopoprawki w kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 80 000 zł i w kolumnie 15 – 

inwestycje i zakupy inwestycyjne do kwoty 80 000 zł celem zapewnienia budowy zjazdu do  remizy w 

Niedźwiedziu. 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 22. Wniosek przeszedł. 
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Wniosek –  zwiększenie o kwotę 420 000 zł  w dziale 600, rozdział 60016 - drogi publiczne gminne , 

zał. nr 2 do autopoprawki w kolumnie 14 – wydatki majątkowe do kwoty 420 000 zł i w kolumnie  15 

– inwestycje i zakupy inwestycyjne do kwoty 420 000 zł celem budowy odcinka drogi  Zieleniewo-

Cisewo w kwocie 350 000 zł , budowa chodnika w Bielkowie – 20 000 zł , budowa chodnika w 

Reptowie – 50 000 zł. 

Powyższy wniosek  został  przegłosowany w następujący sposób: za-11 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-2 radnych  

/radna I. Rybarczyk, radny A. Stechnij/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. 

nr 23. Wniosek przeszedł. 
e) głosowanie autopoprawek do projektu uchwały   

Autopoprawki do projektu budżetu wraz z wnioskami zostały przyjęte jednogłośnie: za-13 radnych 

/Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 24. 

f) głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Uchwała wraz z autopoprawkami została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 25. 

Uchwała Nr  IV/20/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kobylanka na rok 2019 została podjęta i stanowi zał. nr 26. 
 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata  

2019-2030 – projekt nr  4/18 – zał. nr 27. 

a) omówienie projektu uchwały 

Wójt – nie będę powtarzała WPF jest sporządzony. 

Skarbnik -  dyskusja nad dochodami – dochody zmniejszane – to było na szybko, na kolanie i 

politycznie. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej    

o przedłożonym projekcie uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr CDLXXIX.940.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w szczecinie z dnia 17 grudnia 2018 r. w sprawie wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka nalata 

2019-2030 – RIO pozytywnie opiniuje przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2019-2030, z zastrzeżeniem 

sformułowanym w opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2019 r. – zał. nr 28 

c) przedstawienie opinii  KRGiF do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawiła pozytywna opinię komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodnicząca klubu radnych p. D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię klubu. 

Radna I. Rybarczyk poinformowała klub radnych nie opiniował projektu uchwały. 

d) dyskusja nad projektem uchwały 

Radny I. Siwiec – niektóre mogły być inwestycje a niektóre mogły być wyrzucone. 

Wójt – to nie zostało ujęte to będzie zależało o decyzji dot. budowy szkoły. 

Radny I. Siwiec – to zależy od trzech pomysłów o których wspomniała Pani na komisji. Czy można 

poznać pomysły. 

Wójt – nie, to dopiero dostaną informacje rodzice. Będą przedstawione warianty.  Warianty są jeszcze 

nie dopracowane w szczegółach. 

Radny I. Siwiec –  WPF to nie są szczegóły? 

Wójt – WPF to jest plan, który może się zmieniać. To są pewne założenia. 

e) głosowanie  autopoprawek do projektu uchwały  
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Autopoprawka nr 1/2019 – zał. nr 29 została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 30. 
f) głosowanie nad uchwałą wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Uchwała wraz z autopoprawką została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. 

Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. 

Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 31. 

Uchwała Nr  IV/21/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylanka na lata  2019-2030 została podjęta i stanowi zał. nr 32. 

 
Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania następstw zdrowotnych 

używania wyrobów  tytoniowych i wyrobów powiązanych             w Gminie Kobylanka na rok 2019 – 

projekt nr 2/19. 

Wójt poprosiła o przedstawienie projektu uchwały / zał. nr 33/ przez pełnomocnika wójta - p. R. 

Bartosika. 

Uzasadnienie do projektu uchwały: 

„W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania następstw 

zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie Kobylanka 

na rok 2019 

 W związku z art. 4¹ ust.2 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który nakazuje uchwalanie corocznie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów 

tytoniowych i wyrobów powiązanych przez Radę Gminy, uznaję za zasadne jej uchwalenie 

przez Radę Gminy Kobylanka.” 

P. R. Bartosik poinformował, że niniejszy program już jest od 12 lat, który zawiera m.in. 

opiekę psychologiczną, udział w obozach terapeutycznych itp. Jest to związane z tempem 

życia. Pan Bartosik poinformował o składzie komisji do której powrócił dr. Grelecki, który 

zobowiązał się, że będzie  prowadził działania na terenie szkół. Wynagrodzenie to minimum 

średniej krajowej. 

Radny J. Malinowski – w badaniach ankietowych jakie klasy były brane pod uwagę? 

P. Bartosik – od kl. IV do III gimnazjum. 

Radna Cz. Grabowska – czy na terenie szkół zwiększyło się czy zmniejszyło  dot. spożywania 

narkotyków. 

P. Bartosik – nie było informacji ze szkół ani od służb porządkowych. Jest to 

incydencjonalnie na terenie gminy. Na terenie gminy istnieje w okresie letnim. 

Radna J. Malinowski – czy są dopalacze na terenie Gminy? 

P. Bartosik – nie mamy zdiagnozowanych przypadków handlu dopalaczami. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, 

Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, 

D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 

0 radnych - karta do głosowania zał. nr 34. 
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Uchwała Nr  IV/22/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 

zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów  tytoniowych i wyrobów powiązanych             

w Gminie Kobylanka na rok 2019 została podjęta i stanowi zał. nr 35. 
 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie  Programu współpracy Gminy Kobylanka z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019 – 

projekt nr 3/19. 

Uzasadnienie  do projekt uchwały, zał. nr 36: 

„Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w art. 

5a ust. 1 i ust. 4 nakłada na organy samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania 

programów współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. Celem głównym Programu jest budowanie, kształtowanie      

i umacnianie na obszarze Gminy Kobylanka partnerstwa pomiędzy organami Gminy,               

a organizacjami. Cele szczegółowe zostały określone w §3 projektu Programu. Projekt 

Programu został objęty konsultacjami z organizacjami pozarządowymi działającymi na 

terenie Gminy.” 
Wójt poinformowała, że projekt jest  taki sam jak na poprzedniej sesji. Zmiany nie zostały żadne 

dokonane. Były konsultacje. Jest protokół z konsultacji. P. wójt poinformowała, że podczas komisji 

padł wniosek, aby jednym z przedstawicieli był ktoś z grona radnych. Państwo kogoś wytypujecie i 

taka osoba zostanie powołana. 

Radny K. Kleinowski – jacy przedstawiciele brali udział w konsultacjach? 

Wójt – przedstawiciele: OSP, klubów sportowych, „Kobylanka Gminą dla swoich mieszkańców”, 

przedstawiciel Morsów /Stowarzyszenie Miedwie/, przedstawiciele KGW z Kobylanki. „Twoja 

Gmina Kobylanka” – nie było uwag. 

Radny K. Kleinowski – proszę o informację dot., że nie było stowarzyszenie poinformowane (dot. p. 

Bartosika). 

Wójt – na BIP było umieszczone ogłoszenie. 

P. Bartosik – poinformował, że będzie podjęta decyzja o rozszerzeniu swoich działań w kolejnych 

latach. Poprosił , aby mieć na uwadze, że można zlecić działania organizacją pozarządowym. 

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że było zgłoszone na komisji, że były wcześniej działania 

takie jak organizacja obozów, działania były też w szkołach itp. 

Wójt – szukanie oszczędności, dlatego są okrojone działania. Na konsultacjach był przyjęty i 

zaakceptowany projekt uchwały z dwoma zadaniami: sport i bezpieczeństwo. Jeśli trzeba zmienić 

formułę powiadamiania to można zmienić. 

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że z projektu uchwały zgodnie z opinia radcy prawnego 

należy wykreślić § 4, który dotyczący podlegania ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna I. Rybarczyk przestawiła  opinie pozytywną do 

projektu uchwały. 

Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: za-11 radnych /Z. Dąbkowska, D. 

Dąbkowski, Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 2 

radnych /I. Rybarczyk, A. Stechnij/- karta do głosowania zał. nr 37. 

Uchwała Nr  IV/23/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie Programu współpracy Gminy 

Kobylanka z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019  została podjęta i stanowi zał. nr 38. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie  wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji  z wnioskiem             

o nadanie nazwy miejscowości  - projekt nr 4/19. 

Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, zał. nr 39: 

„Zgodnie z art. 8 ust. 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 2003r. o urzędowych nazwach miejscowości                    

i obiektów fizjograficznych urzędowa nazwa miejscowości jest ustalana, zmieniana lub znoszona                       

na wniosek rady gminy, na której obszarze jest położona miejscowość.  

Przedmiotowy teren jest niezamieszkały – od zabudowanej części wsi odgradza go obwodnica 

miejscowości Motaniec, Kobylanka, Morzyczyn i Zieleniewo. Obecnie – na podstawie warunków 

zabudowy wydanych przez Wójta Gminy Kobylanka – rozpoczęła się budowa pierwszego budynku 

mieszkalnego.  

Ustalenie  nazwy miejscowości - Nowe Kunowo (o charakterze kolonii) pozwoli nie tylko                 

na wprowadzenie uporządkowanej, odrębnej numeracji miejscowości ale także umożliwi odpowiednie 

drogowe oznakowanie kierunkowskazami drogi dojazdowej do Nowego Kunowa (droga od ronda w 

ciągu drogi powiatowej Stargard – węzeł Lipnik poprzez miejscowość Lipnik).” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię komisji do 

projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna I. Rybarczyk przestawiła  opinie pozytywną do projektu 

uchwały. 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, 

I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta 

do głosowania zał. nr 40. 

Uchwała Nr  IV/24/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie  wystąpienia do Ministra Administracji i 

Cyfryzacji  z wnioskiem    o nadanie nazwy miejscowości została podjęta i stanowi zał. nr 41. 

 

Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Kobylanka w Stowarzyszeniu 

Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego z siedzibą w Szczecinie   – projekt nr 5/19. 

Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, zał. nr 42: 

„Gmina Kobylanka, realizując zapisy Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego,  w 

oparciu o art. 5 ust.4 , jest zobowiązana  wskazać przedstawiciela JST jako członka Stowarzyszenia. 

Kontynuacja członkostwa w SSOM oraz współtworzenie obszaru tej lokalnej grupy działania zgodnie 

z jej statutem, umożliwi dalszy rozwój całej gminnej wspólnoty, w tym również obszaru 

metropolitarnego. 

Biorąc powyższe pod uwagę , zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię komisji do 

projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna I. Rybarczyk przestawiła  opinie pozytywną do projektu 

uchwały. 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, 

I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 0 radnych - karta 

do głosowania zał. nr 43. 

Uchwała Nr  IV/25/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania przedstawiciela Gminy 

Kobylanka w Stowarzyszeniu Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego z siedzibą w Szczecinie   

została podjęta i stanowi zał. nr 44. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Kobylanka – projekt nr 1/19. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” Radna I. Rybarczyk  przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały, zał. nr 45: 

„Zgodnie z zamysłem prawodawcy, praca radnego winna mieć charakter pracy 

społecznej. Radny nie może otrzymywać żadnego wynagrodzenia za pracę wykonywaną przy 

sprawowaniu mandatu radnego. Rekompensatą za utracone zarobki jest dieta. Dieta jednak 

nie jest wynagrodzeniem, a ma charakter kompensacyjny (brak możliwości wykonywania 

pracy zarobkowej z powodu uczestniczenia w obradach organów organu uchwałodawczego i 

jego komisji).  

Wypłata diety wynika wprost z Ustawy i ma charakter obligatoryjny. Jednak to Rada 

Gminy określa zasady, na jakich następuje wypłata tego świadczenia. W 2019 r. maksymalna 

wysokość diet przysługujących radnemu w gminach, które mają mniej niż 15 tys. 

mieszkańców wynosi 1.342,07 zł (50 % maksymalnej wysokości diety). Wysokość diety 

winna być jednak uzależniona od kondycji finansowej gminy. Kondycja finansowa Gminy 

Kobylanka nie napawa optymizmem. Rozpoczęcie zbyt wielu inwestycji w krótkim okresie 

czasu skutkowało wzrostem zadłużenia Gminy. Na dzień dzisiejszy konieczne jest 

porozumienie w najważniejszych kwestiach mających na celu jak najszybszą poprawę trudnej 

sytuacji Gminy i zapewnieniu jej sprawnego i zgodnego z prawem funkcjonowania dla dobra 

publicznego, mając na względzie dobro Gminy i jej mieszkańców. 

Zgodnie z Obwieszczeniem Prezesa GUS z dnia 18.12.2018 r., przeciętne miesięczne 

wynagrodzenie w sektorze przedsiębiorstw w listopadzie 2018 r. wyniosło 4.966,61 zł brutto. 

Uważamy, że wysokość rekompensaty za utracone korzyści nie powinna przekraczać 10 % 

przeciętnego wynagrodzenia (co odpowiada 2,5 roboczodnia i stanowi ok. 500 zł). Obniżenie 

diet do takiej wysokości przyniesie oszczędności w budżecie na poziomie blisko 80 tys. zł. 

Proponowane stawki stanowią odzwierciedlenie ponoszonego wkładu pracy przez 

poszczególnych radnych wyznaczonych do pełnienia funkcji w Radzie Gminy i w jej 

organach.  

Z  uwagi na powyższe, w imieniu Klubu Radnych „Razem dla Gminy”, wnosimy o 

podjęcie  powyższej uchwały.” 

Radna I. Rybarczyk poinformowała, że w uzasadnieniu nie jest ujęte (to było mówione 

odnośnie wójta) powinniśmy najpierw wykazać się. Przewodniczący RG wykazał się bardzo 

wysoką niekompetencją.  Wnioski zgłoszone nie były w projekcie przedstawionym przez 

wójta wcześniejszego.  

Przewodniczący RG poinformował, że nie zgadza się ze stwierdzeniem. 

Radny K. Kleinowski – jakie były wynagrodzenia wcześniejsze  dot. p. Rybarczyk? 

Radna I. Rybarczyk – poinformowała, że 1200 zł , 1000 zł otrzymywał przewodniczący RG. 

Radna poinformowała, odnośnie wymiaru swojego zatrudnienia, który był zmniejszony a tym 

samym było zmniejszone wynagrodzenie. Radna poinformowała, że wcześniej 

przewodniczący RG uczestniczył w komisjach. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł przedstawiła negatywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Klub Radnych „Porozumienie Dla Kobylanki” radna  D. Orzoł – brak opinii. 

Klub Radnych „Razem dla Gminy” radna I. Rybarczyk – brak opinii. 
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Uchwała została przegłosowana w następujący sposób: za- 2 radnych /I. Rybarczyk, A. 

Stechnij/, przeciw - 13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, , Z. 

Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, 

R. Stateczny/, wstrzymał się- 0 radnych - karta do głosowania zał. nr 46. 

Uchwała nie została podjęta. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie honorowego obywatelstwa Gminy Kobylanka oraz zasad   i 

trybu jego nadawania – projekt nr 27/18. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wycofanie projektu uchwał, zał. nr 47. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna D. Orzoł poinformowała, że wycofanie z 

porządku obrad to był wniosek komisji. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Kobylanka oraz planów 

pracy jej stałych komisji na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały, zał. 48. 

Uzasadnienie:  

„Na podstawie art. 18 a ust. 4 art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym ( tj. Dz. U. z 2018 r. poz. 994; zm. : Dz. U. z 2018 r. poz. 1000, poz.  1349 i poz. 

1432) Rada Gminy zatwierdza plany pracy: rady gminy oraz stałych komisji rady.” 

Uchwała została przegłosowana jednogłośnie : za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, 

Z. Drohomirecki, , Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, 

D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się- 

0 radnych - karta do głosowania zał. nr 49. 

Uchwała Nr  IV/26/19 Rady Gminy Kobylanka w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy 

Kobylanka oraz planów pracy jej stałych komisji na rok 2019 została podjęta i stanowi zał. nr 

50. 

 

Ad. 15 

Analiza oświadczeń majątkowych. 

Analiza oświadczeń majątkowych radnych i pracowników Urzędu Gminy, które zostały 

złożone do dnia 30.04.2018 r.  według stanu na dzień 31.12.2017 r. – zał. nr 51. 

Skarbnik poinformowała, że odnośnie swojego oświadczenia majątkowego wyjaśnia 

niezgodności. 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania udzieliła p. wójt: 

Radna Z. Dąbkowska –  

1. Co z dalszą budową chodnika w Reptowie od posesji 52 w stronę Cisewa. Była jego 

budowa zapewniona w obietnicach wyborczych i WPF. 

2. Ciąg pieszo – rowerowy do Kobylanki  było priorytetem – w obietnicach wyborczych 

i podczas zebrania z mieszkańcami. Brak tej inwestycji w budżecie na 2019 r. i w 

WPF – gminy na lata 2019-30. 

3. Dlaczego odsunięto budowę drogi Reptowo-Morzyczyn do realizacji 2022-2023 do 

2023-2024 (w WPF gminy)  obietnica wyborcza. 

Odp. :  Dlaczego wnioski sołeckie nie były realizowane od kilku lat? Proszę się zwrócić nie 

do mnie. 
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Możemy przystąpić do przetargu droga będzie zrobiona. 

4. Dlaczego z 8 wniosków składanych do budżetu gminy na 2019 nie ujęto do realizacji 

żadnego. 

5. Sprawa reklamy-afiszu, który znajduje się na płocie /ogrodzenie przy świetlicy 

wiejskiej. 

6. Kiedy będzie naprawiona droga na stacji – Zatorze Reptowo – jest fatalne, brak gazu. 

a. Mieszkańcy zdziwili się, że p. Wójt nie wie która to jest droga. 

b. Wójt – poinformowała, że powiedziała, że nie zna stanu drogi – a teraz wiem 

jaki jest stan drogi. 

7. Czy można ograniczyć przejazd pojazdów przez Reptowo w kierunku Niedźwiedzia i 

Cisewa ze względu  na domy i brak chodników i  fatalny stan drogi 

(niebezpieczeństwo mieszkańców i domów). 

Odp. : Sprawę przekażę do inwestycji. 

8. Co z budową kanału technicznego pod torami w Reptowie – Zatorze. Odcięci – brak 

dalszego rozwoju urbanistycznego. 

a. Wójt poinformowała, że brak tunelu nie powoduje blokady inwestycji. 

9. Co z zajęciami dla dzieci z CKiR w świetlicy w Reptowie (brak zajęć od czerwca 

2018 r.). 

Odp. : Takie zajęcia powinny być wcześniej zaplanowane. Zajęcia mają być.  Jakiego 

rodzaju? Nie wiem. Mam zastrzeżenie do pracy CKiR. 

10. Dlaczego przesunięto realizację budowy punktów oświetleniowych o kilka lat. W 

budżecie na 2019 nie zaplanowano dla mieszkańców Reptowa. 

Odp. : Były ustalenia co do lokalizacji wspólnie z ENEA. Niczym się nie różni, jakbyśmy 

wzięli kredyt. Nie ma różnicy. Inwestycja była zaplanowana na kilka lat (budżet p. 

Przysiwka). 

Radna I. Rybarczyk – za ile została sprzedana działka w Rekowie? 

Odp. : Sprzedaż z 99,99 % bonifikatą ( 24,54 zł.). 

Radny K. Kleinowski – kiedy będzie przedstawiony plan rozwoju gminy, nowe inwestycje. 

Czy jest taki plan? 

Odp. Czy zadał Pan Wójtowi na początku kadencji p. Przysiwkowi? Kierunek bym  chciała 

widzieć: realizację potrzeb, kierunek, plan – bym chciała ścieżkę wokół j. Miedwie. 

Radna A. Ordon –  

Na BIP jest informacja – komputery na 15 000 zł dla kogo i w jakim celu zakupiono? 

Odp.  4 komputery zostały zakupione na potrzeby Urzędu. 

Jaka jest podstawa prawna, która  mówi o środkach niewygasających.   

Odp. : Wydatki niewygasające są to wydatki, które nie zostały zapłacone w danym roku a 

zapłata przesunięta została na  kolejny rok. 

Radna D. Orzoł – zgłosiła zapotrzebowanie na mapy z nazwami ulic. 

Wójt poinformowała, że jest to wniosek. 

Radny J. Malinowski – na co wydaliśmy w 2018 r. proszę o wykaz wydatków. Dot. SP 

Kobylanka oraz wykaz wydatków i zakupów inwestycyjnych na 2019 r. z podziałem na 

klasyfikację. 

Odp. Zostanie przygotowana pisemna informacja, która będzie w Biurze Rady. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła wniosek, aby przedstawiciele wszystkich klubów byli ujęci w  

powołanych komisjach. Powinien być przygotowany projekt uchwały. 

Wójt – 

1. wniosek o powołanie Młodzieżowej Rady Gminy, aby wspierać p. Bartosika. 
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2. aby w sołectwach przeanalizować statuty pod kątem zmian. Statuty i tak trzeba zmienić. 

Proponuję, aby się zastanowić nad zmianami, aby było rozpoczęcie zebranie po 15 min a nie 

jak jest po 30 min. Może jeszcze inne zmiany. Proponuję się zastanowić nad zmianą statutu 

gminy . 

Radny A. Stechnij – dot. kolejności, jeżeli chodzi o ocenę i opiniowanie, aby kluby wcześniej 

opiniowały  projekty uchwał przed komisjami. 

Radna Z. Dąbkowska – proszę o udzielenie odpowiedzi pisemnie na złożone interpelacje i 

zapytania. 

Radny K. Kleinowski – sprzedaż działki w Rekowie  - czego dotyczyło?  

Radna D. Orzoł – czy nie można w sołectwie Morzyczyn – Zieleniewo – postawić w 4 

miejscach planu miejscowości z nazwami ulic. 

Wójt – te wydatki zostały obcięte z komunalki. Proponuję, aby wydatek ponieść z funduszu 

sołeckiego. 

Radny J. Malinowski – proszę kupić mikrofon, bo jest słaba słyszalność (skarbnik, sekretarz, 

wójt) – skarżą się mieszkańcy. 

Sekretarz – poinformowała, że głosowanie powinno się odbywać w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że głosowanie powinno być elektronicznie 

poprzez wykorzystanie systemu, który zwiera pilot lub tablet. Proszę podjąć wstępną decyzję. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy po drodze Niedźwiedź-Zdunowo można jeździć? 

Wójt – nie ma takiej możliwości, aby mieszkańcy jeździli tą drogą.  Nie ma organizacji ruchu. 

Droga „stary szlak” jest podreperowana. 

Radny K. Kleinowski – sesja jest online. Czy  musimy zakupić piloty czy tablety? 

Przewodniczący Rady Gminy – jeżeli jest wymóg prawny ustawowy. 

Wójt - warto pochylić się nad wymogiem prawnym ustawowym. 

Radna I. Rybarczyk – proszę, aby p. Przewodniczący RG  zapoznał się i zebrał informacje 

dot. kosztów zakupu tabletów. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz.  16.40 zamknął 

obrady IV sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 

 

 


